

# BWYA

## CLUB MAGAZINE

世青 | 兴趣社期刊



SECONDARY SCHOOL

中学部

# 40+课后活动

ACTIVITIES TO CHOOSE FROM

# AIGC CREATIVE DESIGN CLUB

## AIGC创意设计俱乐部

Join our workshop to explore AIGC tools like Stable Diffusion, Midjourney, and GPT. Engage in hands-on projects and learn technical principles while designing an exhibition space at the intersection of art and technology. Discover endless possibilities in both art and tech innovation as you embark on your generative AI journey.

欢迎加入我们的工作坊！在这里，你将深入了解并实践Stable Diffusion、Midjourney、GPT等AIGC工具。课程包括技术原理学习和实际项目操作，帮助你将创意通过AI实现。你将设计并实现一个展陈艺术空间，探索艺术与科技的结合。无论你对艺术创作还是科技创新感兴趣，这里都有无限可能等待你。准备好开启生成式人工智能的探索之旅了吗？

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** C311

**Maximum Number:** 20

**Time:** Wednesday 15:50-17:00

**Club Leader:** Ms. Yin Yijun (Guest teacher)

**Club Fee:** 3400RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

# AMAZING SCIENCE

## 奇妙科学 变变变

Join "Amazing Science: Transformations!" every Monday for an exciting exploration of science. This club, open to students in grades 6-9, offers hands-on activities, engaging discussions, and fun experiments. Unleash your curiosity and discover the wonders of the natural world through scientific exploration!

您是否对科学的奥秘着迷？每周一加入我们，通过“神奇科学：转变！”开启一段激动人心的实验和发现之旅。该俱乐部面向6至9年级的学生开放，通过动手活动、有趣的讨论和有趣的实验探索自然世界的奇迹。准备好释放您的好奇心，通过“神奇科学：转变！”探索科学探索的魔力！

**Eligible Students:** G6-G9

**Club Location:** E203

**Maximum Number:** 12

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Leader:** Ms. Xu Xiaohui

**Club Fee:** 1600RMB/season

Mr. Wang Hang

**Teaching Language:** English/Chinese

# ART & POETRY OPEN STUDIO

## 艺术与诗歌工作室

Students explore various media to refine their artistic vision and voice through art and writing. They receive dedicated studio time, guidance, and feedback. Local Beijing artists and writers will contribute their insights. The program concludes with a showcase event for families and the community, highlighting participants' creativity and accomplishments.

该项目鼓励学生通过多种媒体探索艺术创作和写作，帮助他们定位和发展个人视野。学生将获得工作室时间、指导和反馈，最终展示他们的艺术作品和诗歌，向社区开放，庆祝他们的创造力和成就。

**Eligible Students:** G8-DP1

**Club Location:** B203

**Maximum Number:** 18

**Time:** Wednesday 15:50-17:00

**Club Leader:** Mr. Scott Ramon

**Club Fee:** 1400RMB/season

**Teaching Language:** English

# BADMINTON CLUB

## 羽毛球兴趣社

Playing badminton offers numerous benefits, such as relaxing eye muscles to prevent myopia, enhancing hand-eye coordination, and improving body strength and weight loss. It also promotes mental well-being and social skills. Students should learn essential skills and game rules in club sessions. Join us and enjoy the game!

经常打羽毛球有助于放松眼部肌肉，预防近视；提高手眼配合和反应能力；增强体质，减脂；愉悦身心，提升社交能力。学员需学习基本技术和步伐，掌握单、双打规则，欢迎大家加入，共同享受羽毛球的乐趣！

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** Sports Center

**Maximum Number:** 16

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Leader:** Mr.Liu Baoli

**Club Fee:** 1350RMB/season

**Teaching Language:** English/Chinese

# BAJI FIGHTING CLUB

## 八极拳俱乐部

Baji fighting combines fighting and practice, and has a complete system, allowing practitioners to unite knowledge and action, respect themselves and others, and understand the excellent traditional Chinese culture.

八极拳刚中求柔，打练结合，体系完整，使练习者知行合一，敬畏自知，推己及人，用身体力行，了解中国优秀传统文化。

**Eligible Students:** G6-G10

**Club Location:** A101

**Maximum Number:** 20

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Leader:** Mr.Hu Yutao (Guest teacher)

**Club Fee:** 3040RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

# BWYA MODEL UNITED NATIONS CLUB (STUDENT-LED CLUB)

## 模拟联合国（学生开设的兴趣社）

The Model United Nations is a concept activity during which students pretend to be delegates of specific countries in special forums of the United Nations. The students have to learn how to draft a real Resolution, learn to be persuasive, learn to make persuasive formal speeches in front of an assembly of peers . Our club members meet each week and under the mentoring guidance of high school students, they work at developing those skills in order to be the best delegate they can be in conferences that they choose to attend.

模拟联合国是一项概念活动，学生会扮演联合国特别论坛上特定国家的代表。学生将学习如何起草一份真正的决议，学会说服别人，学会在同行面前发表有说服力的正式演讲。该俱乐部成员将每周开会，在指导下，努力发展这些技能，以便在他们选择参加的会议上成为最好的代表。

**Eligible Students:** G7-DP1

**Maximum Number:** 20

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Fee:** 260RMB/season

**Teaching Language:** English

**Club Location:** A405

**Club Leader:** Dora Mu & Elsa Han

Club Supervisor: Ms. Sophie

Lauratet and Mr. Ralf

Mayenberger

# COMPUTATIONAL SOCIAL SCIENCE CLUB

## 计算社会科学俱乐部

The Computational Social Science Club merges computer science with social science, utilizing data analysis, machine learning, and network analysis alongside traditional research methods. Members will learn to design research, analyze data, and collaboratively create a social science report, welcoming students interested in data's impact on society.

计算社会科学俱乐部结合计算机科学与社会科学，探索社会现象中的数据洞察。成员将学习社会调查设计、数据分析，并共同完成集体社科研究报告。欢迎对社会科学和数据分析感兴趣的同学加入，探讨数据与社会的关系！

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** C212

**Maximum Number:** 20

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Leader:** Mr. Wang Yangyang (Guest teacher)

**Club Fee:** 3400RMB/season

**Teaching Language:** Chinese



# CREATIVE DESIGN WITH WOOD

## 大小木作

The club aims to provide quality education and training for young people through traditional woodmaking. Children will engage in hands-on practice, fostering innovation and personal growth. The curriculum, tailored to different age groups, includes safe tool use, wood characteristics, mortise and tenon technology, and appreciation of traditional Chinese culture.

大小木作兴趣社，以中国传统手工匠心文化为载体，通过传统文化的输出和手工木作的体验形式，让孩子从感知到学习，从探究发现到动手实践，由浅入深地贯通实践创新成长。学生在课程中学习常规工具的安全使用、识别木料特性、了解榫卯连接工艺的同时，感受中华优秀传统文化魅力。

**Eligible Students:** G6-G8

**Club Location:** A102

**Maximum Number:** 20

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Leader:** Mr. Sun Yan (Guest teacher)

**Club Fee:** 3 100RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

# CREATIVE LIFE DIY COLORFUL RESIN ART CLUB

## 创意人生DIY炫彩滴胶俱乐部

Do you want to have your own unique mobile phone case, keychain, earrings, pen holder, pendant? Resin art is an imaginative hand-made. You can use various molds and various dyeing tools to condense the color, shadow, brilliance, and shape, or use it as a smear material to increase the texture of the object. If you need find a SA project, Creative Life DIY Colorful Resin Art Club is also your best choice.

滴胶是一门充满想象力的手工作品。孩子们可以利用各种不同的模具、闪粉、色精、染料等，将色彩、造型都凝结起来，DIY制作出属于自己独一无二的精美艺术品。例如：手机壳、钥匙扣、玩偶、耳钉、手镯，笔筒、摆台、手机支架、收纳盒等。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** C312

**Maximum Number:** 12

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Leader:** Ms.Wang Li

**Club Fee:** 1550RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

# CREATIVE WRITING CLUB

## 创意写作俱乐部

Meet like-minded partners, explore the mysteries of the world of words, and learn solid writing skills. If you love writing or you are struggling with writing, welcome to join the Creative Writing Club!

遇见志同道合的伙伴，探索文字世界的奥秘，学习扎实的写作技巧。热爱写作的你，苦于写作的你，欢迎加入创意写作俱乐部！！

**Eligible Students:** G6-G10

**Maximum Number:** 15

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Fee:** 1300RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

**Club Location:** C402

**Club Leader:** Ms.Liu Caixia

# CREST RESEARCH COMPETITIONS

## CREST 竞赛

Join the Senior Science Club to explore advanced scientific topics and earn CREST Awards! Start with the Bronze Award by designing a small experiment, progress to the Silver Award with complex problem-solving, and achieve the Gold Award through an extensive investigation. Make a real-world impact with your projects!

加入我们的高级科学俱乐部，探索科学并赢取CREST奖项！学生们将设计和实施实验，解决实际问题。铜奖、银奖和金奖分别对应不同的挑战，展示科学应用能力、深入分析和研究影响。用科学创新改变世界！

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** E204

**Maximum Number:** 18

**Time:** Wednesday 15:50-17:00

**Club Leader:** Mr.Hugo Pratt

**Club Fee:** 3600RMB/season

**Teaching Language:** English

# CTB (CHINA THINKS BIG) CLUB

## CTB (创新研究项目大挑战) 俱乐部

CTB is a project that encourages thinking big while starting small. In groups of 4-6, students will identify a community-based project aimed at improving society. They will submit a proposal, execute the project, write an essay, and present their findings. Participants will also compete in the CTB competition, supported by the committee, club supervisors, and previous award winners. Find your partner, join the club, and we hope to see you there

CTB创新研究项目大挑战，学生将以4-6人为小组，确定一个旨在改善社会的社区项目。他们将提交提案、执行项目、撰写论文并展示他们的发现。参与者还将参加CTB比赛，由委员会、俱乐部主管和往届获奖者提供支持。找到你的搭档，加入俱乐部，我们希望见到你。

**Eligible Students:** G10-DP1

**Club Location:** C404

**Maximum Number:** 15

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Leader:** Ms.Zheng Dexiang

**Club Fee:** 1300RMB/season

**Teaching Language:** English/Chinese

# CORSOR AI (STUDENT-LED CLUB)

## 编程兴趣社 (学生开设的兴趣社)

Join the Cursor club to explore a new AI tool for creating games and websites. Throughout the semester, students will learn to develop unique digital projects, enhancing their skills in a fun way. By the end, each participant will complete a project, contributing to a memorable experience in Computer Science.

你想创建自己的游戏吗？或者拥有自己的网站？Cursor是一个可以对此帮助你的近期被开发出的人工智能工具。整个俱乐部将一起探讨Cursor的功能，应用前景，并开发出自己的一小片数字天地。学期结束时，学生们能拥有一个独特的项目，这对所有参与者来说都是一次独特且特殊的经历。

**Eligible Students:** G6-G8

**Club Location:** C202

**Maximum Number:** 18

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Leader:** Amy Tao

**Club Fee:** 260RMB/season

Club Supervisor: Ms. Veena

**Teaching Language:** English/Chinese

# DEBATE CLUB(STUDENT-LED CLUB)

## 辩论兴趣社（学生开设的兴趣社）

The debate club, providing members with opportunities to enhance their debate skills, foster critical thinking, and represent the school with excellence in debate competitions. Through well-organized practices, events, and inclusive participation, we aspire to lead the debate club to success, while promoting a culture of intellectual curiosity within the school community.

辩论俱乐部为成员提供了提升辩论技巧、培养批判性思维以及在辩论比赛中代表学校的卓越机会。通过精心组织的练习、活动和包容性参与，我们期望带领辩论俱乐部取得成功，同时在学校社区中促进知识探索的文化。

**Eligible Students:** G6-G10

**Maximum Number:** 20

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Fee:** 260RMB/season

**Teaching Language:** English

**Club Location:** C412

**Club Leader:** Richard Ren & Dominic  
Shan

Club Supervisor: Mr. Hugh  
McLaughlin

# DIGITAL TECHNOLOGY AND CULTURAL HERITAGE APPLICATION CLUB

## 数字技术文化遗产应用俱乐部

Study the application of digital technology in the preservation of the Great Wall cultural heritage, and create your own cultural works based on the technology.

学习数字技术在长城文化遗产保护中的应用，基于技术制作自己的文化作品

**Eligible Students:** G6-DP1

**Maximum Number:** 20

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Fee:** 3400RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

**Club Location:** C302

**Club Leader:** Ms.Dong Jin (Guest  
teacher)



# EC-ONO-MICS CLUB (STUDENT-LED CLUB)

## 经济学兴趣社 (学生开设的兴趣社)

Join the EC-ono-MICS club to explore fundamental economics concepts through real-world events. Led by passionate DP1 students Emma and Cecilia, this club uses resources like “The Economics Book” and “Economics Lecture Notes.” Gain insights from their expertise and achievements in economics while enhancing your understanding and exam responses.

加入EC-ono-MICS俱乐部，通过出色的经济事件学习基本的经济学概念。这个俱乐部由DP1的Emma和Cecilia领导，她们对经济学充满热情且在该领域拥有高水平专业知识，曾在IGCSE经济学考试中分别获得A和A\*，AP微观经济学考试5分，经济学学术马拉松二等奖，2024年全国经济学竞赛（NEC）中级组“批判性思维最佳团队奖”。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Maximum Number:** 20

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Fee:** 260RMB/season

**Teaching Language:** English/Chinese

**Club Location:** C410

**Club Leader:** Cecilia Zhou & Emma  
Zong

Club Supervisor: Mr. Scott  
Kielkucki

# FILM THEORIES&APPLICATION(STUDENT-LED CLUB)

## 电影兴趣社（学生开设的兴趣社）

Learn everything about filmmaking in the "Film Theories and Application" club!

Scriptwriting, camera operating, lighting...we have everything you want to learn about, sign up and get ready to roll!

在电影兴趣社中学习有关电影制作的一切！剧本写作，相机操控，布光...我们有你想学的一切！

**Eligible Students:** G8-DP1

**Maximum Number:** 20

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Fee:** 260RMB/season

**Teaching Language:** English/Chinese

**Club Location:** E206

**Club Leader:** Sid He & Aaron Wang

Club Supervisor: Mr.

Reinhard Jansen

# HISTORY QUIZ CLUB

## 历史竞赛俱乐部

This is a club for those students who love History. The club is not a history class, but a history competition. It also prepares students to compete in the Bowl and Bee History tournament.

这是为热爱历史的学生开设的俱乐部，它不是历史课，而是历史竞赛。它还为学生参加 Bowl and Bee 历史锦标赛做准备。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Maximum Number:** 15

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Fee:** 1300RMB/season

**Teaching Language:** English

**Club Location:** A413

**Club Leader:** Mr. Ramon Villar

# IFT ROBOT COMPETITION CLUB

## IFT机器人竞技俱乐部

We are a club focusing on robot competition. We have led our students to win many domestic and international awards for seven years. Our robot competitions take various forms, and we will lead the students to create your own robot.

我们是一家专注于机器人竞技的俱乐部，创办七年带领学生获得过国内国际诸多奖项。我们的机器人竞技形式多样，我们将带领同学们创造属于你们的机器人。

**Eligible Students:** G6-G8

**Maximum Number:** 12

**Time:** Friday 15:50-17:00

**Club Fee:** 3600RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

**Club Location:** C212

**Club Leader:** Mr. Zhang Gong  
(Guest teacher)

# INTERNATIONAL ART COMPETITION CLUB

## 国际艺术大赛俱乐部

The International Art Competition Club invites art enthusiasts to enhance their skills and discover their potential. The club guides students in preparing for international art competitions, offering opportunities to showcase artwork, challenge themselves, and learn from global artists, ultimately gaining recognition in the art community and building a strong artistic foundation.

欢迎加入国际艺术大赛俱乐部！这里是绘画爱好者发掘潜能、提升技艺的平台。我们帮助学生参加国际艺术大赛，展示作品、拓展视野，并与全球艺术家交流，获得认可，为艺术旅程奠定基础。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** B201

**Maximum Number:** 8

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Leader:** Ms. An Ni

**Club Fee:** 1800RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

# INVESTIGATING MATH

## 数学探索

This club aims to train high school students with international team competition questions and extend some high level questions into investigation Projects. We welcome students who want to participate international team competitions or want to investigate mathematics in a specific area.

本俱乐部旨在为高中生提供国际团队竞赛题目的培训，并将一些高水平题目延伸到调查项目中。我们欢迎想要参加国际团队竞赛或想要在特定领域进行数学调查的学生。

**Eligible Students:** G10-DP1

**Club Location:** C402

**Maximum Number:** 15

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Leader:** Mr. Yang Zhaohui

**Club Fee:** 1300RMB/season

**Teaching Language:** English/Chinese

# K-POP DANCE CLUB

## K-Pop 舞蹈兴趣社

In this club we will learn some K-Pop choreography (one every 2-3 weeks). Around May Fair, we will choose two of the songs to perform as well as get a professional instructor in to help with the group choreography.

在本兴趣社中，我们将学习一些韩国流行音乐的舞蹈编排(每2-3周一次)。在MayFair中，我们将选择两首歌曲进行表演，并邀专业指导老师为我们进行集体舞蹈编排。

**Eligible Students:** G6-G9

**Maximum Number:** 12

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Fee:** 1300RMB/season

**Teaching Language:** English

**Club Location:** E102

**Club Leader:** Ms. Jessica Chien

# LABA CLUB

## Laba (学生开设的兴趣社)

The club fosters students' curiosity in chemistry and biology through hands-on experiments and discussions. Sessions include practical experimentation, theoretical explanations, and discussions on current research papers to enhance understanding of scientific procedures and improve academic reading and writing skills, preparing students for future educational pursuits.

通过动手实验和相关学术话题的讨论，培养和巩固学生对科学探究的好奇心和热情，特别是针对化学和生物相关领域展开相关研究。课程包括动手实验和演示，加强对科学程序的理解；通过理论专题的讲解，为未来的学习生涯做更好的准备；通过时事论文讨论，提高学术阅读和写作能力。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** E208

**Maximum Number:** 12

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Leader:** Mandy Li & Cecilia Zhou

**Club Fee:** 260RMB/season

Club Supervisor: Mr. Wang

**Teaching Language:** English/Chinese

Hang



# LATINA LABORA (THE LATIN WORKSHOP)

## 拉丁语兴趣社（学生开设的兴趣社）

Latina Labora is a club for beginners in grades 6-10, led by Eoin, Jenny, and Amanda, under Mr. Ready-Webster's supervision. It offers fun, hands-on projects and DIY crafts to learn Latin easily. Join us to explore ancient words and enjoy a relaxed, engaging environment!

欢迎参加 Latina Labora! 该俱乐部为6-10年级的拉丁语初学者设计，由Eoin、Jenny和Amanda共同组织，Mr. Ready-Webster担任导师。我们通过语言课程、实践项目和DIY手工艺活动，使拉丁语学习轻松有趣，鼓励大家在轻松氛围中探索拉丁语。

**Eligible Students:** G6-G10

C309

**Maximum Number:** 20

**Time:** Wednesday 15:50-17:00

**Club Leader:** Eoin

**Club Fee:**

**Teaching Language:**

# MATE ROV CLUB (STUDENT-LED CLUB)

## 水下机器人俱乐部 (学生开设的兴趣社)

The MATE ROV Club focuses on underwater robotics, specifically remotely operated vehicles (ROVs). It encourages students to apply scientific, engineering, and technical skills to solve real-world problems. This club also offers the chance to participate in the MATE ROV competition, where K-12, and university students from around the world tackle missions inspired by real world scenarios. The competition encourages individuals to work together as a team, build valuable connections with one another, and gain new knowledge and skills. Reigonal competition (TBD, 2025) winners will be selected to participate in World Championships Competition at Alpena, Michigan June 19-21, 2025.

MATE ROV俱乐部专注于水下机器人，特别是遥控机器人(ROV)。它鼓励学生运用科学、工程和技术技能来解决实际问题。该俱乐部还提供参加 MATE ROV 竞赛的机会，来自世界各地的 K-12 和大学生将完成受现实场景启发的任务。竞赛鼓励个人以团队形式合作，建立宝贵的联系，并获得新知识和技能。区域竞赛（待定，2025 年）获胜者将被选拔参加 2025 年 6 月 19 日至 21 日在密歇根州阿尔皮纳举行的世界锦标赛。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** A109

**Maximum Number:** 20

**Time:** Friday 15:50-17:00

**Club Leader:** Sean Chai

**Club Fee:** 260RMB/season

Club Supervisor: Mr. Praveen

**Teaching Language:** English

David

# PHOTO-VOICE

## 影像发声

Join us to learn participatory action research, photographic techniques, and storytelling through the photo-voice process. Use your photos and stories to advocate for positive change in the BWYA community and showcase your work in an exhibition. Earn SA service hours while participating in the club!

想学习参与式行动研究新方法吗？想学习摄影技术吗？想学习创作生动有力的生活故事吗？想通过你的照片和故事为你自己和其他同学发声吗？影像发声俱乐部是一种质性研究方式，通过组织参与者拍摄照片并进行个人和社区议题的讨论，来激发个人和社区的改变。作品最后将以展览的形式呈现。6-8年级的学生参加影像发声俱乐部可获得 SA 时长。

**Eligible Students:** G6-G9

**Club Location:** C310

**Maximum Number:** 15

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Leader:** Ms. Zhang Yanlin

**Club Fee:** 1400RMB/season

Ms. Fu Peihua

**Teaching Language:** English/Chinese

# PLAY DRAMA CLUB

## 有戏话剧社

Grow up in drama rehearsals and transform in stage performances. Let the children enjoy the performances, enjoy the charm of the stage, and fully display their own wonderful charm.

在戏剧排练中成长，在舞台表演中蜕变。让孩子们在享受表演的同时，享受舞台的魅力，尽兴的发挥属于自己的精彩魅力。

**Eligible Students:** G6-G10

**Maximum Number:** 15

**Time:** Friday 15:50-17:00

**Club Fee:** 2800RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

**Club Location:** E102

**Club Leader:** Ms. Li Yuqiao (Guest teacher)

# PSYCHO-DANCE CLUB(STUDENT-LED CLUB)

## 创造性舞蹈兴趣社（学生开设的兴趣社）

Join our club to relax and explore psychology through dance! Engage your body and mind with simple movements and rhythms. We provide a space for self-expression, connection, and healing. Earn SA and CAS hours, create posters, hold exhibitions, and make short films. No dance experience required—everyone is welcome!

我们的社团结合舞蹈与心理学，旨在为青少年提供一个放松身心的空间。通过简单的舞蹈动作和团队互动，帮助参与者表达自我，减轻负面情绪。参与者可获得SA和CAS时长，并参与海报制作和展览等活动。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** E102

**Maximum Number:** 20

**Time:** Wednesday 15:50-17:00

**Club Leader:** Grace Xia & Cici Wang

**Club Fee:** 290RMB/season

Club Supervisor: Mr.Darren

**Teaching Language:** English/Chinese

Hunter

# S.O.S (SUPPORT OUR STUDENTS) CLUB

## 朋辈心理辅导社

S.O.S (Support Our Students) S.O.S club helps student to learn counseling skills which will help them to serve the community better by peer support those in need.

- A certificate will be awarded at the completion of 2 seasons program
- You can gain SA or CAS hours

朋辈心理辅导社旨在帮助学生学习心理辅导的技巧，并运用这些技巧去帮助有需要的同伴。完成 2 个学期的学生将获得证书· 学生参加心理辅导社可获得 SA 或 CAS 时长。

**Eligible Students:** G9-DP1

**Club Location:** A407

**Maximum Number:** 30

**Time:** Friday 15:50-17:00

**Club Leader:** Ms. Veronica Ho

**Club Fee:** 1300RMB/season

**Teaching Language:** English/Chinese

# SPEECH CLUB

## 演讲俱乐部

Join Mr. Chad's Speech Club—where talking too much is finally a good thing! Perfect your public speaking skills, charm an audience, and maybe even out-talk Mr. Chad himself (but good luck with that). Come for the laughs, stay for the applause—and the occasional eye roll. Because, why not?

加入Mr.Chad的演讲俱乐部——在这里，多说话是件好事！完善你的公开演讲技巧，吸引观众，甚至可能胜过Mr.Chad本人。一起欢笑，收获掌声吧！

**Eligible Students:** G6-G10

**Maximum Number:** 20

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Fee:** 1300RMB/season

**Teaching Language:** English

**Club Location:** C304

**Club Leader:** Mr. Chad Neumann

# TABLE TENNIS CLUB

## 乒乓球俱乐部

The Table Tennis Club is designed to provide a space for MS/HS students to learn, practice and improve their table tennis skills while fostering teamwork and sportsmanship.

乒乓球俱乐部旨在为初高中的同学们提供一个学习、练习和提升乒乓球技巧的空间，同时培养团队合作和体育精神。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Maximum Number:** 20

**Time:** Wednesday 15:50-17:00

**Club Fee:** 1500RMB/season

**Teaching Language:** English/Chinese

**Club Location:** H building 1st floor

**Club Leader:** Mr. Zhang Tianji



# TAI CHI CLUB

## “太悟”太极俱乐部

"Unleash your body and mind, dance with Tai Chi! Join our Tai Wu Club, where tradition meets modernity in perfect harmony. Ease into a blend of relaxation and interaction, feel the unity of body and world, and fill every moment with vitality and magic!"

"释放身心，舞动太极！加入我们的太极（太悟）俱乐部，体验传统与现代的完美融合，轻松调和，身心互动，感受身体与世界的结合，让每一刻都充满活力与神奇！

**Eligible Students:** G6-G9

**Maximum Number:** 15

**Time:** Monday 15:50-17:00

**Club Fee:** 1500RMB/season

**Teaching Language:** Chinese

**Club Location:** H building 1st floor

**Club Leader:** Ms. Gao Jia

# THURSDAY FOOTBALL CLUB(STUDENT-LED CLUB)

## 周四足球兴趣社（学生开设的兴趣社）

The Thursday Football Club, thriving for two years, meets after school to combine training and matches. Open to students from Grade 8 to DP1 with basic football skills, it partners with Bayer Leverkusen's coaching team to enhance skill development in a fun and competitive environment. Join us to enjoy football!

周四足球兴趣社诚邀有一定足球基础的8年级到DP1的学生加入。我们与德甲豪门勒沃库森足球俱乐部合作的专业教练团队将为大家提供指导。为大家提供一个更激烈、专业且安全的竞技环境，在娱乐的同时不忘提升个人技术。让热爱足球的人在这里尽情享受、放松身

**Eligible Students:** G8-DP1

**Club Location:** One Football Pitch

**Maximum Number:** 20

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Leader:** Tiger Chen

**Club Fee:** 260RMB/season

Club Supervisor: Ms. Maria

**Teaching Language:** English/Chinese

Hodorogea

# TRPG CLUB (STUDENT-LED CLUB)

## 桌面角色扮演 (学生开设的兴趣社)

This is TRPG (Table Role Playing Games) club. We play table role playing games here.

这是一个休闲向的club，我们会在课上玩一些TRPG（桌面角色扮演游戏）。这个club真是太~有意思了，快来加入吧。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Maximum Number:** 20

**Time:** Wednesday 15:50-17:00

**Club Fee:** 260RMB/season

**Teaching Language:** English/Chinese

**Club Location:** C408

**Club Leader:** Blake Peng

Club Supervisor: Mr. Ralf

Mayenberger

# HUMANITIES CLUB

## 有“型”人文

In this club students can use their imagination to turn the plane diagrams in the textbooks into interesting three-dimensional models, and use the models you make to bring everyone into a wonderful humanities world. At the same time, we also organize students to participate in relevant competitions to improve their abilities and broaden their horizons.

有“型”人文，“型”在哪儿？地理地球仪模型，地图模型，历史文物模型，建筑模型等等。在这里，同学们可以发挥奇思妙想，把课本上的平面图变成有趣的立体模型，用你们制作的模型把大家带入一个精彩的人文世界。同时还组织同学们参加有关的比赛，提升能力，开拓眼界。

**Eligible Students:** G6-G8

**Club Location:** C303

**Maximum Number:** 20

**Time:** Wednesday 15:50-17:00

**Club Leader:** Ms. Huang Hui

**Club Fee:** 1400RMB/season

Ms. Zhang Ying

**Teaching Language:** Chinese

# WASTE MAGICIAN (STUDENT-LED CLUB)

## 变废为宝(学生开设的兴趣社)

Waste Magicians transform daily waste into nutritious soil to fertilize plants in schools and communities. After nearly two years of composting, we have developed our unique compost. We seek collaboration to improve compost quality and enhance our community. Join us in making Waste Magician great again!

变废为宝项目致力于将日常生活中的肥料转化为可持续的营养土壤，服务学校和社区。经过两年的堆肥制作经验，我们希望改善堆肥质量，推动社区发展，期待大家的支持与合作，共同促进我们的进步。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** E201

**Maximum Number:** 20

**Time:** Friday 15:50-17:00

**Club Leader:** Kurt Zhang & Justin Xiong

**Club Fee:** 330RMB/season

Club Supervisor: Mr.

**Teaching Language:** English/Chinese

Christeyen Sanders

# WEBSITE DEVELOPMENT CLUB

## 网站开发俱乐部

Ever wanted to have your own personal website or learn how to design, create and modify a website for any application? In the Website Development Club, you'll walk away with your very own website and the ability to make websites quickly and effectively.

你是否曾经想过拥有自己的个人网站，或学习如何为应用程序设计、创建和修改网站？这就是适合你的俱乐部！

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** C212

**Maximum Number:** 10

**Time:** Wednesday 15:50-17:00

**Club Leader:** Mr. Kevin Shepherd

**Club Fee:** 1750RMB/season

**Teaching Language:** English

# WOLVES ROBOTICS

## 机器人俱乐部

Are you ready for an adventure? Welcome to the Robotics Club, where creativity meets teamwork. This year, come to join the FLL LEGO Competition: SUBMERGED, exploring the underwater world with robotics. In this competition, you will design, build, and program robots to tackle real underwater challenges. Imagine your robot overcoming obstacles like marine engineers do. This is a great chance to use your creativity and skills in a fun setting. Whether you're a seasoned LEGO builder or new to robotics, the Robotics Club is the place to learn and collaborate. Join us one or two days a week based on your schedule, but it is highly recommended to come for both days.

Mark your calendars for the ACAMIS Northern Regional competition at Keystone Academy in Beijing on February 22nd. Join and be part of a team ready to make an impact in robotics. Let's explore the possibilities together!

“您准备好冒险了吗？欢迎来到机器人俱乐部，这里是创造力与团队合作的交汇点。今年，快来参加 FLL 乐高大赛：SUBMERGED，用机器人探索水下世界吧。

在本次比赛中，您将设计、建造和编程机器人来应对真正的水下挑战。想象一下您的机器人像海洋工程师一样克服障碍。这是一个在有趣的环境中发挥您的创造力和技能的好机会。无论您是经验丰富的乐高建造者还是机器人新手，机器人俱乐部都是学习和协作的地方。根据您的日程安排，每周参加一两天，但强烈建议两天都参加。

在日历上标记2月22日在北京KeystoneAcademy举行的ACAMIS北部地区比赛。加入并成为一支准备在机器人领域产生影响的团队的一员。让我们一起探索各种可能性！”

**Eligible Students:** G6-G9

**Maximum Number:** 20

**Time:** Wednesday 15:50 - 17:00

**Club Fee:** 1300RMB/season

**Teaching Language:** English

**Club Location:** A109

**Club Leader:** Mr. Praveen David

# WORLD CLASSICS READING AND APPRECIATION CLUB

## 世界经典名著阅读鉴赏俱乐部

Participating in this club involves reading ten classic literary works, mastering Chinese reading skills, engaging in theme discussions, and gaining inspiration from literature. Members will enhance their understanding, develop personal reading tastes, and apply knowledge through debates, drama performances, and community service to benefit others.

通过参与本俱乐部，你将阅读经典名著，掌握中文阅读技能，进行人物分析和写作鉴赏。通过交流，激发智慧，提升对真理的认识，形成个人阅读品味。同时，有机会参与辩论、戏剧表演和社区服务，将所学应用于实践。

**Eligible Students:** G6-DP1

**Club Location:** C311

**Maximum Number:** 15

**Time:** Thursday 15:50-17:00

**Club Leader:** Ms. Chao Xiaoyan

**Club Fee:** 1300RMB/season

**Teaching Language:** Chinese



# ZAOU DANCE CLUB(STUDENT-LED CLUB)

## 宅舞兴趣社（学生开设的兴趣社）

The zaou dance club is for the students who are interested in the anime culture. In this club, students gather and learn dance composition from different anime theme songs! In the end, there will be a huge performace from all members!

宅舞俱乐部是针对校内对二次元文化感兴趣的学生。学生在这里会跟着团长一起学习各种各样的二次元舞蹈，最终还会有一个大演出！

**Eligible Students:** G6-DP1

**Maximum Number:** 20

**Time:** Friday 15:50-17:00

**Club Fee:** 260RMB/season

**Teaching Language:** English/Chinese

**Club Location:** A101

**Club Leader:** Ethan Luo

Club Supervisor: Ms.Huang

Hui